
Agent Bruno Peresa: Nie otrzymałem żadnych zapytań

News - ASRoma.pl

Bernardo Silva, agent Bruno Peresa udzielił wywiadu dla 

pagineromaniste.com, w którym mówił o pogłoskach łączących jego

podopiecznego z zespołami Sevilli i Galatasaray.

W Rzymie mówi się o możliwych zainteresowaniu Sevilli i Galatasaray

twoim podopiecznym. Otrzymałeś jakieś zapytania?

- Nie, nie otrzymałem żadnych zapytań o Bruno. Sevilla ma Mariano na tej pozycji,

który jest ponadto jednym z najlepszych skrzydłowych Europy, nie ma sensu, aby

starali się o Peresa.

Rozmawiałeś z Monchim lub Massarą?

- Z mojej strony nie ma nowości. Nie rozmawiałem z dwójką dyrektorów sportowych

i nie dzwonili do mnie.

Jak czuje się Bruno Peres w Rzymie?

- Wszyscy, którzy mieszkają w stolicy są szczęśliwi, również ja chciałbym tam

mieszkać. Bruno ma kontrakt, dla niego wszystko jest idealne.
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